
Referat fra afdelingsmødet den 2/9-2021 

Afdeling 12 

Der var mødt 18 beboere op. 

Forretningsordenen blev godkendt, og budgettet for 2022 

Blev ligeledes godkendt. 

 

Der skulle vælges 2 medlemmer til afdelingsbestyrelsen, 1 for 1 

år, og 1 for 2 år. 

Jytte Pedersen, blev valgt for 1 år, i stedet for Steen Bjerremand, 

Og Thomas Høeberg blev genvalgt for yderligere 2 år. 

Der skulle ligeledes vælges 2 suppleanter. 

1.   suppleant, blev Marlene Tran, og 2. suppleant blev, Ivan 

Schøttler Sørensen 

Der blev snakket om brugen af Hobbyrummet i kælderen af 

blokken ud mod Holme Møllevej. Der bliver udarbejdet et 

regelsæt, for brugen. 

  

Der blev ligeledes snakket om græsplænen ud mod Holme 

Møllevej, der vil til foråret blive sat et par bænke op, til brug 

for beboerne. 

  

Det blev foreslået, at der sættes en låge i ved indgangen til 

græsplænen. Dette blev afvist, da det vil koste alt for meget 

Efter mødet, blev der sluttet af med en bid brød, og øl og 

vand 

 

Med venlig hilsen 

Afd,bestyrelsen afd.12 


